
  

Minnesanteckningar från UC-Småland, friidrottmöte hos Växjö Löparklubb 
i Växjö 2010-09-16

Närvarande Annlis Hellsten Ordförande
Markus Andersson Smålands FIF
Eva Persson Smålands FIF
Ingela Nilsson Anställd

1 Annlis hälsade oss välkomna till mötet och gick igenom föregående protokoll.

2 Utbildning.  Ingela meddelade att all utbildningarna nu har fått datum och det finns på 
vår hemsida. Den första utbildningen drar igång första helgen i oktober. Arbetar också 
på en handlingsplan för verksamheten under kommande höst/vinter/vår.

3 Övrig aktivitet sen senaste mötet. Vi var på Kick-off i augusti för nya projektet 
”Starkare friidrottsföreningar 2011-2013”.  Alla i projektgruppen var i Stockholm under 
två dagar och konfererade med övriga Sveriges UC (Ingela, Mikael Johansson, Suzanne 
Wiberg, David Stridfeldt,Terese Sandberg och Stefan Fredriksson). Det arbetades fram 
en liten plan på hur arbetet ska fortgå. Ingela kommer att åka på ett möte den 27 
oktober i Stockholm för att följa upp hur arbetet går.

4 Rapporter.  Både från Smålands FIF och Svenska FIF tar vi upp nästa timme vid 
styrelsemötet i Småland.

5 Ekonomin är mycket bra enligt kassör Markus A.  

6 Övrigt. Eva Persson meddelade att det inte går att få mer bidrag till lägret för 13-14 
åringar. Ingela bokar lördagar i Tipshallen, tider kommer upp på hemsidan.

7 Nästa möte blir lördagen den 23 oktober 2010 kl 10.00 i Växjö på Statt.

Vid anteckningarna  
Ingela Nilsson 


